
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 

leden verdeeld over 6 fracties. Het 

raadspresidium bestaat uit de 6 

fractievoorzitters, voorzitters van de 

commissies en de burgemeester. Elke 

maand vergadert het presidium over 

de concept-agenda’s voor de raad en 

de commissies. Het raadspresidium 

houdt zich ook bezig met procedures 

en het functioneren van de raad 

in algemene zin. Voordat de raad 

besluit, worden de onderwerpen eerst 

in de commissie Maatschappij en 

Financiën en de commissie Ruimte 

en Infrastructuur besproken. De 

raadscommissie neemt geen besluiten, 

maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken

De raad hoort graag wat er leeft 

in de gemeente. Heeft u vragen of 

wilt u iets onder de aandacht van 

een raadslid brengen? Dat kan. 

Op de website van de gemeente 

Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-

organisatie/gemeenteraad) staan de 

contactgegevens van de raadsleden. 

In de openbare fractievergaderingen, 

die meestal op de maandag voor 

de commissie- en raadsvergadering 

plaatsvinden, bent u van harte welkom 

en heeft u de mogelijkheid om in te 

spreken.

Inspreken in de raad of commissie

Wilt u iets kwijt over een onderwerp 

in de commissie dan kunt u bij het 

agendapunt ‘Burger aan het woord’ 

inspreken. In de raad kunt u alleen 

inspreken over onderwerpen die 

op de raadsagenda staan. Elke 

spreker krijgt maximaal 5 minuten, 

waarna de raads-/commissieleden 

de mogelijkheid krijgen om u vragen 

te stellen. Wilt u inspreken in de 

commissie of de raad, meldt u zich 

tenminste 2,5 uur voor het begin 

van de commissievergadering of de 

raadsvergadering aan bij de griffie via 

14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 

naam, adres en telefoonnummer en 

het onderwerp waarover u het woord 

wilt voeren.

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Agenda
•	 Commissie Maatschappij en 

Financiën, woensdag 17 november
•	 Commissie Ruimte en Infrastructuur, 

donderdag 18 november
•	 Fractieberaden, maandag  

22 november
•	 Raadsvergadering, donderdag  

25 november

Raadsleden beantwoorden de vraag: 

Hoe heb je zelf je rol gepakt in de politiek? Wat zou jij aan vrouwen  
willen meegeven die overwegen actief te worden in de Lissese politiek? 
Jacqueline van Dooren (D66):
“Wat Sanneke zegt: doe het! Als 
je nadenkt over de beslissingen 
die worden genomen, als je 
er een mening over hebt: ga 
de politiek in. Hier worden de beslissingen 
genomen. En je bent van harte welkom 
aan tafel. Zelf zat ik ook vrij snel in de 
gemeente raad. Gelukkig krijg je veel steun 
van je fractie, partij, ambtenaren, en, wat 
voor mij een verrassing was: raadsleden van 
andere partijen. Dit warme welkom zorgde 
ervoor dat ik de ruimte kreeg voor mijn 
passie: duurzaamheid. Ik kon het steeds 
meer naar voren brengen en het kwam ook 
vaker op de agenda. Nu 7 jaar later, heb ik 
weleens horen zeggen ‘opletten, Jacqueline 
zit in de zaal’. Het onderwerp leeft veel 
meer en niks doen is geen optie.”

Jeanette Loos-Trompert (CDA)
“Mijn ouders hebben mij 
opgevoed met het besef de rol 
te nemen waarin je anderen 
kunt helpen. Mijn taak als 
raadslid vul ik op die manier in. Wat kan ik 
doen om met elkaar gelukkig en gezond in 
Lisse te wonen? Als raadslid moet je veel 
beslissingen nemen. Ik vind het belangrijk 
om dat samen mét de inwoners te doen 
en niet óver de inwoners. Het voeren van 
gesprekken met de Lissers via social media, 
de mail, op straat of tijdens bijeenkomsten 
zorgt voor de input die ik nodig heb om 

een goed raadslid te zijn. Samen naar een 
duurzame leefomgeving en leefstijl.”

Marianne Bergman-Bijlsma 
(CDA):
“Voor mij staat het welzijn 
van de mens centraal. Ik zet 
me volop in voor de belangen 
van alle Lissese inwoners. Als 
volksvertegenwoordiger wil ik zichtbaar zijn 
en weten wat er in ons dorp leeft. In gesprek 
gaan met burgers en maatschappelijke 
organisaties of luisteren naar hun wensen, 
vind ik van wezenlijk belang om tot een 
weloverwogen besluit te komen. Daarnaast 
volg ik nauwlettend, maar ook kritisch de 
ontwikkelingen in het Sociaal Domein, lees 
er veel over en schroom niet om informatie 
aan wethouders of ambtenaren te vragen. 
Dat vergt tijd en energie, maar met mijn 
enthousiasme en de steun van mijn fractie 
kan ik mij hard maken voor een dorp waarin 
iedereen zich thuis voelt en meetelt.”  

Gabriëlla Eekhout (D66)
“Ik heb me verkiesbaar gesteld 
omdat ik besefte dat ook op 
lokaal niveau in de gemeente-
raad allerlei zaken spelen, die 
invloed hebben op hoe we samenleven. 
Naast dat je je als raadslid kunt inzetten 
voor het Lisse dat jij graag ziet, leer je ook 
veel. Kortom: je zet je niet alleen in voor je 
eigen gemeente, maar je wordt er zelf ook 

letterlijk wijzer van!
In onze fractie heeft elk raadslid zich 
gespecialiseerd in een aantal onderwerpen. 
Voor mij zijn dat o.a. de gemeentelijke 
financiën en het gemeentelijke 
accommodatiebeleid. Zo heb ik een motie 
ingediend om de bibliotheek voor Lisse te 
behouden. Als je iets echt belangrijk vindt, 
moet je kunnen onderbouwen waarom 
en je mederaadsleden met argumenten 
overtuigen. En natuurlijk is het mooi als je 
dan de meerderheid mee krijgt!”

Cobi van der Wiel (VVD)
“Door bij de inzet van Jeugdhulp 
kritisch te kijken naar kwaliteit, 
kosten en draagkracht van 
de ontvanger kan ik echt 
het verschil maken in de raad. Zorg moet 
kwalitatief goed zijn, maar het budget is niet 
oneindig. Door dit steeds op de agenda te 
zetten, probeer ik de kosten beheersbaar te 
houden. Door jarenlange ervaring bij de politie 
in Den Haag, heb ik oog voor veiligheidsissues 
en veiligheidsbeleid, waaraan ik een kritische 
bijdrage in de raad lever. 
Als persoon onderscheid ik mij door 
laagdrempeligheid, mijn brede netwerk 
en kennis van de gemeente Lisse. Ik ben 
hier geboren en getogen. Ik ken de Lisser. 
Het is belangrijk voelsprieten in de Lissese 
samenleving te hebben om ook het geluid 
van die burger te kunnen laten horen. Daar 
doe ik het voor.”

‘Er moet plek zijn voor iedereen in de politiek’

Samen werken aan een inclusieve politieke arena
‘Het is belangrijk dat 
iedereen de kans heeft en 
de ruimte voelt om politiek 
actief te zijn’, zegt Sanneke 
Nulkes. Zij is strategisch 
communicatieadviseur bij de 
werkorganisatie HLTsamen en is tevens 
auteur van het recent verschenen boek 
‘Succesvol in de politiek; alles wat je 
moet weten als je de politiek in gaat en de 
verkiezingen wilt winnen’. 

Op deze raadspagina vertelt Nulkes over 
het belang van meedoen aan de politiek en 
komen ook de raadsleden Jeanette Loos-
Trompert (CDA), Marianne Bergman-Bijlsma 
(CDA), Gabriëlla Eekhout (D66), Jacqueline 
van Dooren (D66) en Cobi van der Wiel 
(VVD) aan het woord.

Je bent ambtenaar en schrijver en was 
eerder statenlid en ondernemer. Wie is 
Sanneke Nulkes?
“Bij mij gaat het altijd om de link tussen 
politiek en maatschappij. Er zijn verschillende 
plekken om de wereld een beetje beter te 
maken. De politiek is er daar een van. Daarom 
was ik al op jonge leeftijd politiek actief. Als 
ondernemer was ik coach en consultant 
voor bestuurders en politici. Zo kon ik 
bijdragen aan belangrijke, maatschappelijke 
onderwerpen. In mijn huidige werk als 
communicatie adviseur voor de gemeente 
Teylingen is dat zeker ook het geval.”

En waarom nu dit boek?
“Er spelen nu maatschappelijk zoveel grote 
thema’s. Denk aan duurzaamheid. Denk 

aan energie. Dus er worden belangrijke 
beslissingen genomen in de politiek. We 
hebben iedereen nodig om mee te denken 
over oplossingen voor de toekomst. 
Tegelijkertijd nemen de ledenaantallen 
van politieke partijen af. Ik zie veel 
getalenteerde mensen afhaken, of ze 
beginnen niet eens aan de politiek. Dat is 
ontzettend jammer. Ik vind het ook heel 
belangrijk dat de politiek inclusiever wordt. 
Dat er meer vrouwen, jongeren of mensen 
met een migratieachtergrond actief zijn. 
Met dit boek wil ik de mensen, met welke 
achtergrond dan ook, bereiken die twijfelen 
of ze politicus willen worden. En het is ook 
bedoeld voor mensen die al langer in de 
politiek zitten, trouwens.”

Is het boek gebaseerd op je eigen 
ervaringen?
“Jazeker. Dat is de basis, niet alleen 
mijn eigen ervaringen als politicus in de 
Provinciale Staten, maar ook als coach van 
andere politici. Verder heb ik interviews 
gehouden met mensen die politiek actief 
zijn. Ik heb gezocht naar een mix van 
mensen met verschillende posities en 
achtergronden om een zo divers mogelijk 
beeld te schetsen.”

Welke tips geef je aan (aankomende) 
politici mee? Wat is dé tip voor mensen 
die de politiek misschien in willen?
“Doe het! Zoek een plek aan de tafel waar 
de beslissingen worden genomen. Dat is 
belangrijk. Tegen iedereen die twijfelt of ze 
bij de komende gemeenteraadsverkiezingen 
verkiesbaar willen zijn zeg ik: ga met open 

blik het gesprek aan met politieke partijen 
en zet de stap.”

En voor nieuwkomers in de politiek?
“Geef jezelf de tijd! Er komt in het begin veel 
op je af. Hoe werkt een fractie? Hoe gaat het 
in een commissie- of een raadsvergadering? 
En ook politiekinhoudelijk krijg je veel te 
verhapstukken. Dus geef jezelf de tijd om je 
goed in te werken. Vergeet ook niet dat je 
niet alleen bent. Andere nieuwkomers zitten 
met dezelfde vragen.”

Als een politicus goed ingewerkt is, wat is 
dan je tip?
“Als je de eerste periode goed hebt 
doorstaan, is het moment gekomen om 
meer om je heen te kijken en ook anderen 
enthousiast te maken voor de politiek. Dat 
kan bijvoorbeeld door beslissingen van de 
gemeenteraad actief uit te leggen aan de 
kiezers. Over kiezers gesproken: voor alle 
politici is het heel belangrijk dat je je er niet 
door laat opslokken. Houd goed contact met 
je achterban, de mensen die je verkozen 
hebben. Daar doe je het uiteindelijk voor.”

Bestuurders, bijvoorbeeld wethouders, 
wat adviseer je hen?
“Goed besturen begint bij heel goed weten 
wat je wilt bereiken. Focus op je doelen en 
betrek anderen bij je pad om die doelen te 
bereiken. We leven in een tijd waarin het 
vertrouwen in de politiek daalt. Ik denk dat 
het ook aan bestuurders is om te laten zien 
hoeveel goeds er in de politiek gebeurt. 
Want dat is zo, politiek is echt een mooi en 
belangrijk vak.”


